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ОБРЕНОВАЦ – Амерички амбасадор у Београду Мајкл Кирби изјавио је данас да Парада
поноса у Београду треба да буде одржана јер сви треба да уживају људска права
укључујући припаднике ЛГБТ заједнице.

  

  

„Мислим да је и одговорност и обавеза Владе Србије да покуша да заштити сва људска
права која уживамо”, рекао је Кирби новинарима у Обреновцу и додао да он планира да
учествује у Паради поноса, за коју се нада да ће бити одржана јер то спада у поштовање
људских права.

  

Подсетивши да је раније ове године било много говора о слободи штампе, која такође
спада у људска права, Кирби је нагласио да и права ЛГБТ заједнице чине део људских
права.

  

„Једна од обавеза грађана који живе у демократији јесте да дозволе другим грађанима
који не деле њихове вредности да имају сопствене вредности”, рекао је амерички
дипломата.

  

На питање да ли очекује да ће Парада бити одржана, Кирби је рекао да је било неких
позитивних изјава владиних званичника и да остаје да се види да ли ће то бити
остварено.
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Он није желео да спекулише о расположењу грађана Србије према одржавању Прајда,
рекавши да, као дипломата, не живи у просечној Србији.

  

Кирби је такође истакао да има људи који сматрају да међу Србима нема припадника
ЛГБТ популације, али да то није истина.

  

„Ја покушавам да подржим њихова права као што бих то учинио за све оне чија су права
угрожена”, поручио је амерички амбасадор.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


